
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-05-15, § 2 

 
 Tid: 15 maj 2007 kl 16.30 – 17.45 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 28 maj 2007 
  

 
 
Mikael Söderlund Jan Valeskog 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  
Jan Valeskog (s), vice ordförande  
  
Tord Bergstedt (m)  
Anna Johansson (m)  
Annika Davidsson (m)  
Inge-Britt Lundin (fp)  
Anders Broberg (kd)  
Mats Lindqvist (mp)  
Annika Ödebrink (s)  
Jimmy Lindgren (s)  
Torhild Lamo (v)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m) tjänstgörande 
Bo Arkelsten (m)  
Datevig Mardirossian Lönn (m)  
Christoffer Kuckowski (m)    
Åsa Nilsson Söderström (fp) 
Hampus Rubaszkin (mp)  
Charlotte Svensson (s) tjänstgörande 
Adnan Bozkurt (s)  
Milly Namiro Darlson (s)  
Lars Randerz (s)  
Kajsa Stenfelt (v)  
  

 
Personalföreträdare 

 Charlie Magnusson, SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Christina Durling, Ted 
Ell, Lars Jolérus, Eva Leijon, Ulla Ritzén, Anette Scheibe, Marita Söderqvist, Göran 
Gahm och Ingrid Gyllfors samt borgarrådssekreteraren från roteln Ylva Lageson och 
biträdande borgarrådssekreterare Magnus Thulin. 
 
Vidare de förtroendevalda revisorerna Bengt Leijon och Håkan Apelkrona samt 
tjänstemännen från revisionskontoret, enhetschef Jan-Erik Ek och revisor Staffan 
Brunborg  §§ 1-2. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Stadens revisorer 
Stadens förtroendevalda revisorer Bengt Leijon och Håkan Apelkrona presenterade 
stadsrevisionen. De gick igenom årsrapporter för 2006 avseende trafiknämnden 
respektive renhållningsnämnden samt diskuterade kommande granskning med 
nämnden. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade efter avslutad överläggning för 
informationen. 
 
 
Skrivelser för beredning 
Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafik- och renhållningsnämnden enligt 
följande: 
 
1. Skrivelse om busstrafik m m från ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), 

ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och ledamoten Anders Broberg (kd). 

2. Skrivelse om hur staden kan gå tillväga för att stärka möjligheten att agera mot 
 nedskräpningen i staden från ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), ledamoten 
 Inge-Britt Lundin (fp) och ledamoten Anders Broberg (kd). 

3. Skrivelse om konsekvenserna av nedläggningen av eskortverksamheten för tunga 
transporter i Stockholm från vice ordföranden Jan Valeskog (s). 

Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden beslöt att överlämna skrivelserna till trafikkontoret 
för beredning. 
 
 
Fråga om övergång från Sveavägen 
Vice ordföranden Jan Valeskog (s) ställde fråga rörande det enligt uppgift 
olycksdrabbade övergångsstället på Sveavägen vid Handelshögskolan och vilka 
åtgärder som eventuellt kan vidtas. 
 
 
 



  

Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett 
kommande sammanträde. 
 
 
Fråga om Djurgårdsspårvägen 
Ledamoten Mats Lindqvist (mp) frågade om trafikkontoret anser att det är tekniskt 
möjligt att förlänga Djurgårdsspårvägen från Norrmalmstorg till Sergels torg, samt att 
permanenta denna bana till en reguljär spårväg. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden konstaterade att trafikkontoret troligen kommer att 
få utreda frågan i en kommande remiss och avvaktar med svaret på frågan tills den blir 
utförligt utredd i det sammanhanget. 
 
 
Fråga om böter för nedskräpning 
Ledamoten Mats Lindqvist (mp) frågade om det är möjligt för stadens 
parkeringsvakter, juridiskt och ur andra aspekter, att utdöma och indriva böter för 
nedskräpning av stadens medborgare, och kommer det i så fall även att vara möjligt 
när parkeringsvakterna är utlagda på entreprenad? 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt kontoret att återkomma med svar på 
frågan i samband med svaret på inkommen skrivelse med liknande frågeställning från 
ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och 
ledamoten Anders Broberg (kd). 
 
 
Fråga angående ombyggnaden av Hjälmarsvägen 
Ledamoten Mats Lindqvist (mp) frågade vad det är som gjort att ombyggnaden av 
Hjälmarsvägen i Årsta dragit ut på tiden. 
 
Tjänstemannen Anette Scheibe svarade att vissa av de lösningar man först planerat 
behövde justeras för att fungera tillfredsställande. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 
 
 
Fråga om genomfartstrafik på Sandfjärdsgatan i Årsta 
Ledamoten Mats Lindqvist (mp) frågade, med anledning av framförda klagomål på 
genomfartstrafik på Sandfjärdsgatan i Årsta, vad man kan göra åt trafiksituationen där.
 
Tjänstemannen Anette Scheibe svarade att trafiken har ökat där. Kontoret har gjort 
mätningar som visar att medelhastigheten är hög. Trafikpolisen menar att 
genomfartsförbudet på sträckan är svårt att övervaka. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 
 
 



  

 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


